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Vragen  Nadere toelichting Fracties  Lid GS  

Verwilderde katten Noord-Brabant 

1. Hoe staat u tegenover het verzoek van ZKN om als 

provincie bovengemeentelijke coördinatie te faciliteren? 

2. Welke mogelijkheden ziet u om het verzoek van ZKN 

voor een systematische en gemeentegrensoverschrijdende 

oplossing voor het zwerfkatten-vraagstuk te ondersteunen? 

3. Wordt de expertise van ZKN op het gebied van de TNR-

methode gebruikt bij het bepalen van uw nieuwe beleid, 

naast het advies van de FBE? 

4. Ziet u nog andere opties dan TNR voor het diervriendelijk 

zwerfkattenvrij maken van de provincie? 

 

 

Voor het zomerreces ontvingen PS een brief van Stichting 

Zwerfkatten Nederland (ZKN). ZKN gaf met de brief blijk van 

haar wens voor een provinciale coördinerende rol op het 

gebied van het diervriendelijk zwerfkattenvrij maken van de 

provincie Noord-Brabant. De meeste gemeenten leveren (nog) 

geen bijdrage aan TNR-projecten (Trap, Neuter, Relocate) 

omdat dit niet binnen de wettelijke taak valt. Verwilderde 

zwerfkatten kijken echter niet naar gemeentegrenzen en passen 

niet in de asielen vanwege de gespecialiseerde aanpak en het 

simpelweg niet ingericht zijn op de huisvesting van verwilderde 

zwerfkatten. Om deze reden zien wij, net als stichting Zwerfkat, 

een provinciale rol wat betreft een bovengemeentelijke 

coördinatie.  

Sinds eind 2015 is het afschot van (verwilderde) katten in 

Brabant niet meer toegestaan. Van de griffie hebben wij 

vernomen dat uw college zich op nieuw beleid beraadt m.b.t. 

de problematiek van zwerfkatten. In dit kader wordt door de 

Faunabeheereenheid Noord-Brabant (FBE) een advies 

voorbereid. 

PvdD 

(Paranka 

Surminski) 

Johan v/d Hout 

Droogte in Brabant 

1. Heeft GS een beeld van welke schade de droogte van de 

afgelopen periode heeft veroorzaakt in Brabant ? Zo ja, 

wat is de omvang van deze schade en wie draaien er 

voor op ? 

2. Wat is precies de rol van de Provincie bij het bestrijden 

van de gevolgen van de droogte in Brabant ? 

De afgelopen periode heeft Nederland te maken gehad met een 

grote droogte; hoge temperaturen en vrijwel geen regen. 

Brabant was hier op geen uitzondering. 

De fractie van de SP vraagt zich af welke gevolgen dit heeft in 

Brabant en wat dit wil zeggen voor het Provinciaal beleid. 

 

SP (Roy de 

Jonge) 

Johan v/d Hout 



3. Wat voor middelen zijn hier mee gemoeid en waar 

komen deze vandaan ? 

4. Wat heeft de gedeputeerde gedaan om de boeren die 

zijn getroffen door de droogte te steunen ? 

5. Moeten er de komende periode extra voorzieningen 

worden getroffen ? 

6. Is het PMWP toereikend als middel om de gevolgen van 

de droogte te bestrijden ? Zo nee, wat mist hier in of wat 

moet er anders ? 

 

 

 

 

 


